
 
  

 

 

 

GEZAMENLIJKE COMMISSIE/COMITÉ WELZIJN STAD – SOCIAAL HUIS 

 

Vergadering 4 juni 2018 
 

 
Aanwezig 
 

Kerstin Hopf, voorzitter 

 

Farid Bennasser, Martine De Raedemaeker, Johan De Vleeshouwer, , 

Zineb El Boussaadani, Hans Keldermans, , Patrick Princen, Hamid 

Riffi, Ali Salmi, Rita Van den Bossche, Alexander Vandersmissen, 

commissieleden stad 

Kathleen De Wolf, Tom Geys, Peggy Ghekiere, Indrani Muyldermans, 

Patricia Verbeeck, commissieleden Sociaal Huis 

 
Aanwezig niet-
commissieleden 
(raadsleden) 
 

 

Verslaggever:  Myriam Colle en Corinne Huybers 

 
Ambtenaren Myriam Colle en Corinne Huybers 

 
Externen  

 
Verontschuldigd Koen Anciaux, schepen - voorzitter Sociaal Huis 

 

 

Niet aanwezig        Katleen Den Roover, schepen 

                          Wesley Doms, Klaartje Heiremans, Glenn Nason, Johan Timmermans, 

commissieleden Sociaal Huis 

                            Hilde Baetens, Anne Berghmans, commissieleden Sociaal Huis 

 

Datum 4 juni 2018 – van 19.00u tot 20.15 uur 

 

 

1. Goedkeuring verslag vergadering 7 mei 2018. 

 

Verslag goedgekeurd. 

 

2. Overzicht/analyse van de diversiteitspunten van het bestuursakkoord 

(toelichting door Myriam Colle, adviseur organisatie en Corinne Huybers, 

stafmedewerker strategie en ontwikkeling). 

 

Toelichting door Corinne Huybers (zie BIJLAGE) 

 

De commissieleden betreuren dat er geen leden van het college aanwezig zijn om volgende 

vragen t.a.v. beleid te beantwoorden. De commissieleden stellen voor om de vragen op te 

lijsten en het thema opnieuw te agenderen op een volgende commissie welzijn.  



 

Vragen 

 

Onderwerp diversiteitsclausule in samenwerkingsovereenkomsten en subsidiereglementen: 

- Hans Keldermans: Krijgen verenigingen die weinig diversiteit hebben daardoor minder 

geld? 

- Ali Salmi: Worden verenigingen gestimuleerd om meer diversiteit op alle niveaus te 

krijgen? 

 

Onderwerp diversiteit en personeelsbeleid:   

- Ali Salmi: Ik zie een achteruitgang i.v.m. 2007 en toenmalig actieplan diversiteit en 

streefcijfers (cfr. jobstudenten. Wat is de evolutie? Werd het doel bereikt om een 

weerspiegeling van de samenleving te verkrijgen op alle niveaus?  

 

Onderwerp diversiteit en onderwijs: Intensief traject doorlopen samen met onderwijspartners. 

Pijnpunten die IOM vzw definieerde werden op tafel gelegd. Na een intensief traject werden 

binnen de ‘Refentiegroep’ een aantal projecten gedefinieerd die nu door de administratie 

verder worden uitgewerkt. De referentiegroep is hervormd tot een klankbordgroep. 

- De commissie wenst een lijst van de leden van de referentiegroep te ontvangen.  

Er wordt nagekeken of dit kan vrijgegeven worden in het kader van GDPR.  

Advies van de informatieveiligheidsconsulent: de leden van de commissie dienen eerst 

te motiveren waarom (doel?) ze deze lijst willen ontvangen en wat ze ermee wensen te 

doen. 

- Farid Bennasser: Is er nog een traject lopende met IOM vzw? Is daar dialoog over? 

 

Onderwerp racisme en discriminatie: 

- Ali Salmi: Racisme bestrijding moet verder gaan dan sensibilisering, cfr. 

coalitieakkoord. Worden overtredingen beboet? 

Antwoord: Jaarverslag van Unia regio Mechelen wordt jaarlijks geagendeerd op de 

raadscommissie welzijn. Jaarverslag 2017 kan dit najaar toegelicht worden.  

 

Bijkomende vragen: 

a. Farid Bennasser: Tolk die vreemde taal sprak met moeder: boodschap geen andere 

taal in een openbaar gebouw dan het Nederlands, richtlijnen waar men terecht kan 

met klacht?  

Antwoord: Unia is niet bevoegd voor klachten m.b.t. taal, er is geen instantie 

bevoegd hiervoor. Best klacht richten aan klachtenbehandelaar van de stad 

Mechelen.   

b. Farid Bennasser: Cultuursensitieve zorg: in ziekenhuis 20 à 30 % buitenlandse 

herkomst, maar als men vraagt naar halal voeding, dan weet men niet waarover het 

gaat. Hoe ver staat men in diensten van ouderenzorg, ziekenhuis,… met 

cultuursensitieve zorg? 

c. Rita Van den Bossche: Participatie: wijkfeesten, buurtacties, … we zien geen buren 

van buitenlandse herkomst als ‘wijkambassadeurs’ benoemd: 24 Belgische namen, 

diversiteit ontbreekt --> hoe rijm je dit met gevoerde beleid? 

d. Ali Salmi: Unia: aantal klachten dat stijgt: wat is daar de oorzaak van?  

Antwoord: Dit punt zal behandeld worden in de commissie waar de cijfers van Unia 

worden besproken. 

e. Hans Keldermans: parallelle werking van J@m vzw is nefast is voor de doorstroming 

van kinderen/jongeren met buitenlandse herkomst naar het reguliere jeugdwerk.  

Antwoord: werking van J@m vzw staat op de agenda van de commissie 

samenleving van 5 juni 2018. Deze bemerking kan daar behandeld worden.   

 

 

 

 Verslaggever: Myriam Colle en Corinne Huybers 


